



一投即中

RM9,951,907.10

一名来自北海的商人在幸运之神的眷顾之下,于2012年6月10日,第3715/12开彩期,以“1、2、4、29、30及51”击中无敌多多六合彩(6/52)首奖,独赢RM9,932,107.04的积宝奖金。由于他是以系统7玩法投注这组号码,因而让他赢得额外的RM19,800奖金。

这名幸运儿表示,这组中奖号码是源自他与家人的身份证号码。他是第一次投注这组号码,竟然一投即中,让他赢得如此丰厚的财富。多多博彩,追之也!

HIT RM9,951,907.10 WITH ONLY ONE SHOT

A lucky businessman from Butterworth won Mega Toto 6/52 jackpot when his set of numbers '1, 2, 4, 29, 30 & 51' was drawn as the first prize winning numbers on Sunday, 10 June 2012 (Draw No:3715/12), bringing him a windfall of RM9,932,107.04. By playing Mega Toto 6/52 System Play 7, he won additional prizes totaling RM19,800.

He said, the set of winning numbers was derived from the Identity Cards of his family members and himself. He added, that was the first time he bet on that set of numbers. Amazingly, it brought him huge fortune with just a single try.

Sports Toto, Go For It!



Ref No: wmp/38/2012



多多博彩成績揭曉
抽獎號碼: 3715/12 日期: 10.06.2012

多多4D 獎金保證付足

4D
首獎 (1872)
二獎 (5209)
三獎 (3570)

特別獎
6746 1995
0602 0863
2504 1376
7270 3819
2536 2016

安慰獎
2047 0107
3666 0386
8226 6646
7503 3911
2005 8050

4D JACKPOT

積寶一 RM 7,485,133.91
1872 5209 5209 1872
1872 3570 3570 1872
5209 3570 3570 5209

積寶二 RM 603,496.08
中獎組合必須包括任何三獎加上任何一個特別獎。

多多5D及多多6D 獎金保證付足

5D
首獎 7 5 7 1 2
四獎 5 7 1 2
二獎 6 1 1 2 5 五獎 7 1 2
三獎 3 8 7 1 5 六獎 1 2

6D
首獎 4 5 0 8 8 3
二獎 4 5 0 8 8 3 或 5 0 8 8 3
三獎 4 5 0 8 或 0 8 8 3
四獎 4 5 0 或 8 8 3
五獎 4 5 或 8 3

多多博彩給您更多中獎機會!

SUPREME 5 27 29 41 43 51
積寶 RM 24,715,292.34

POWER 4 11 33 38 41 55
積寶 RM 26,789,935.28

MEGA 1 2 4 29 30 51
積寶 RM 9,932,107.04

欲查詢成績及免費網頁服務, 請瀏覽
www.sportstoto.com.my